
 

 
Inleiding: 
Op Park Brederode is een flat met sociale woningen. Nu lijkt het er op dat één daarvan 

wordt verhuurd met een huurprijs van ver boven de grens voor sociale woningen: Zuster 

Constancelaantje 23 
Zie https://www.mijnwoonservice.nl/Eenheiddetails/15960/2 en 
https://www.rooftrack.nl/Eenheiddetails/15960/121 
GroenLinks is hierover verbaasd. 
 
Vraag 1. : Klopt dit bericht op facebook?. Zo ja: 
Vraag 2: Waarom wordt deze (betrekkelijk nieuwe!) sociale huurwoning Park Brederode 

uit de sociale sector gehaald? 
Vraag 3: Waarom 1 uit een heel complex? Of wordt het hele blok uit de sociale sector 

gehaald?  
 

 

Geachte heer Kruijswijk, 

 

De woning Zuster Constancelaantje 23 is in het verleden verhuurd met een sociaal huurcontract. Pre 

wonen is van mening dat het geen daeb-woning, maar een niet-daeb woning betreft. Dat betekent 

dat de woning bij mutatie als vrije sectorwoning tegen markthuur wordt verhuurd. Gezien de opgave 

die Pre Wonen heeft op het gebied van duurzaamheid en betaalbaarheid, optimaliseert Pre Wonen 

de huurinkomsten waar mogelijk (dus passend binnen regelgeving en afspraken).  

 

Het aantal woningen dat verhuurd wordt met een sociaal contract (dus verhuurd in de sociale 

voorraad) is volgens de prestatieafspraken vastgelegd.  

 

Vraag 1 Klopt het bericht op FB? 

Het Facebook bericht ken ik niet, het klopt dat deze woning als vrije sectorwoning wordt 

aangeboden. 

Vraag 2 Wordt deze woning uit de sociale sector gehaald? 

Technisch gezien is dit geen sociale huurwoning, wel is de woning eerder met een sociaal 

huurcontract verhuurd. De woning valt, volgens Pre Wonen, echter onder de niet-daebwoningen. 

Vraag 3 Waarom 1 uit het hele complex? 

Bij mutatie is Pre Wonen van mening de mogelijkheid te hebben de woning in de vrije sector te 

mogen verhuren. Vanuit bedrijfseconomisch perspectief zoekt Pre Wonen naar meer rendement. 

Daarnaast zijn er prestatieafspraken, waarin aantallen zijn afgesproken die in de sociale voorraad 

verhuurd worden.  

Bij elke vrijgekomen woning beoordeelt Pre wonen of de woning verkocht kan worden of overzet kan 

worden naar een vrije sector woning. 

https://www.mijnwoonservice.nl/Eenheiddetails/15960/2
https://www.rooftrack.nl/Eenheiddetails/15960/121


 

In 2011 is er door de gemeente subsidie verstrekt van €1,4 miljoen voor dit project. Op dat moment 

was de huidige verordening sociale woningbouw Bloemendaal 2016 nog niet van kracht. Het kost 

helaas meer tijd om uit te zoeken of het tegen de gemaakte afspraken en/of toen vigerende 

verordening indruist wat Pre Wonen doet (het omzetten van een sociale huurwoning naar een vrije 

sector woning). 

 

Ik zal hier zo spoedig mogelijk antwoord op proberen te geven. 

 

Zo’n kleine week geleden is de woning van www.mijnwoonservice.nl afgehaald. Ben uiteraard 

benieuwd naar de reden. Mocht je informatie daarover hebben, hoor ik het (alvast) graag. 

 

Geachte heer Kruijswijk, 

Ik heb net gesproken met iemand van Pre Wonen. De woning is van mijnwoonservice.nl afgehaald 

tot dat er meer duidelijkheid is over de kwestie. Verwacht wordt dat de woning vanaf 1 september 

weer de verhuur in zal gaan, of dit dan in de vrije sector of als sociale huurwoning zal zijn moet in de 

komende weken duidelijk worden. 

Zo snel ik hierover meer weet zal ik dit aan u laten weten. 

 

Nogmaals dank voor het tussenbericht van 29 juli jl. Inmiddels 1-9 gepasseerd. Is er nu meer 

duidelijkheid?! Gaat de wethouder nu de raad informeren? 

 

Geachte heer Kruijswijk, 

Afgelopen maandag is de brief, zoals in de bijlage te vinden is, met de wethouder besproken. Op dit 

moment denken we na wat de beste manier van reageren is. 

De wethouder zal de brief agenderen voor de commissie.  

Het gezamenlijke doel is helder in de komende prestatieafspraken zal deze casus ook worden 

meegenomen. 

 

 

 

 


